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PROTOKÓŁ NR XLVI/2022 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 28 kwietnia 2022 roku  

godz. 13
30

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

 

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

28 kwietnia 2022 roku na godz. 13
30

 XLVI sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 

2018-2023.  

Obradom przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Sylwia Dęga Frątczak. 

Wiceprzewodnicząca otworzyła obrady XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta  

3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Justyna Kwiatkowska Lendzion – radca prawny  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dęga Frątczak po sprawdzeniu kworum 

stwierdziła, że w sesji bierze udział 23 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma  

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 
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22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski 

2. Przyjęcie porządku obrad XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

4. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od XLV do XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

5. Wystąpienia przybyłych gości. 

6. Wystąpienia radnych. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu za 2021 rok. 

9. Informacja na temat wpływów z zajęcia pasa drogowego dróg powiatowych w Powiecie 

Sieradzkim za 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-

2036. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

12. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy Społecznej  

w Sieradzu. 

13. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Burzenin. 

14. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Burzenin na 

realizację zadań na drogach gminnych. 

15. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

16. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew na 

realizację zadań na drogach gminnych. 

17. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu Sieradzkiego, na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

18. Podjecie uchwały w sprawie przekształcenia Centrum Kształcenia Ustawicznego  

w Sieradzu i szkół wchodzących w skład centrum poprzez zmianę siedziby 

19. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na 

rzecz Gminy Błaszki. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Głosowanie porządku: 

 ZA (23 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Maciej 

Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski,  

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Uwag nie wnoszono. Protokół został przyjęty. 
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4. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od XLV do XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zabierając głos przedstawił ww. informację. 

„Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 

obejmującą okres od XLV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 22 marca 2022 roku. W tym 

okresie Zarząd Powiatu odbył 4 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania Starostwa  

i podjął 13 uchwał oraz wiele decyzji. 

Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

uległ zwiększeniu o kwotę 6.850.685,22 zł i po stronie dochodów, wydatków, przychodów 

i rozchodów wynosi 212.524.733,31 zł.  

W okresie od XLV sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego Zarząd Powiatu podjął  

2 uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok wynikających ze zmian w strukturze 

wydatków oraz dotacji celowych z budżetu państwa na zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej.  

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 2022 

rok polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 1.883.025 zł. Szczegóły 

planowanych zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione w projekcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętych uchwał przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

z dnia 22 marca 2022 roku, Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wykonania uchwały 

Rady Powiatu, w której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na 

paragrafy i poszczególne jednostki. Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali 

poinformowani o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu w celu wprowadzenia 

stosownych zmian w planach finansowych.  

Uchwała Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie na 2022 rok oraz 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2022 - 

2036 zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy  

w Sieradzu zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 

Podjęto działania związane z rekrutacją do szkół średnich w tym między innymi: 

przygotowano ulotkę naborową, przesłano informacje o rekrutacji do miast i gmin, 

uczestniczono w szkoleniu dla koordynatorów naboru elektronicznego z organów 

prowadzących. Wydano 5 skierowań do kształcenia specjalnego. Wszczęto procedurę 

konkursową na stanowisko dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. S. Żeromskiego w Sieradzu oraz Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Warcie. Przeprowadzono w Biurze Wystaw Artystycznych w Sieradzu 

kontrolę kompleksową funkcjonowania jednostki, w szczególności realizacji zadań 

wynikających z regulaminu organizacyjnego placówki za rok 2021. Nadzorowano całość 

spraw związanych z prowadzeniem Rejestru Stowarzyszeń Kultury Fizycznej. Rozstrzygnięto 

konkurs ofert na wsparcie zadań publicznych realizowanych w powiecie sieradzkim w 2022 

roku w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej. Do realizacji wyłoniono następujące oferty: Polskie Towarzystwo Turystyczno – 

Krajoznawcze w Warcie, Stowarzyszenie Kobiet Wiejskich "RAKOWICZANKA", Sieradzki 

Szkolny Związek Sportowy. Nadzorowano całość spraw związanych z funkcjonowaniem 

punktów nieodpłatnej  pomocy prawnej. W marcu 2022 r. w punktach nieodpłatnej pomocy 

prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego udzielono 64 porad. 

W zakresie architektury i budownictwa 

W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 84 decyzje administracyjne w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 57 decyzji pozwolenia na budowę. Przyjęto 
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147 zgłoszeń robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na budowę. Wydano 26 

postanowień. Przeprowadzono weryfikację 71 projektów budowlanych. Zarejestrowano  

i wydano 82 dzienniki budowy. Wpłynęło 1 zgłoszenie budowy budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego o powierzchni zabudowy do 70 m
2
. 

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  

W ramach nadzoru nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 17 kontroli terenowych działek leśnych. Wydano: 

 10 decyzji nakazujących wykonanie prac pielęgnacyjnych w lasach stanowiących 

własności osób prywatnych, 

 decyzję umarzającą postępowanie w sprawie wydania zezwolenia na pozyskanie drewna 

niezgodnie z uproszczonym planem urządzenia lasu, 

 decyzję o odmowie wydania zezwolenia na wykonanie zrębu zupełnego drzewostanu 

leśnego. 

Dokonano pomiaru i wycechowania drewna pozyskanego w lasach niestanowiących 

własności Skarbu Państwa w ilości ok. 186 m
3
, w tym zakresie wydano 17 właścicielom 

lasów świadectwa legalności pozyskania drewna. Podpisano z kołami łowieckimi 21 umów 

na dzierżawę obwodów łowieckich polnych. Wpłynęło 9 wniosków o wydanie zezwoleń na 

usunięcie drzew z gruntów stanowiących własność Gmin. Przeprowadzono 8 oględzin  

w terenie, wydano 8 decyzji zezwalających na usunięcie drzew w myśl ustawy o ochronie 

przyrody. Wydano dwie decyzje zmieniające zezwolenia na emisję gazów cieplarnianych 

wraz z zatwierdzeniem nowych planów monitorowania wielkości emisji oraz jedną decyzję na 

wprowadzanie gazów i pyłów do powietrza.  

W zakresie geologii  

Wydano 3 decyzje w sprawie zatwierdzenia dokumentacji hydrogeologicznej 

ustalającej zasoby eksploatacyjne ujęć wód podziemnych, 2 decyzje w sprawie zatwierdzenia 

projektów robót geologicznych dla ujęć wód podziemnych, decyzję w sprawie zmiany decyzji 

zatwierdzającej projekt robót geologicznych w zakresie podmiotu uprawnionego do jej 

wykonania, decyzję w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia koncesji na wydobywanie kopaliny 

ze złoża. Sporządzono informację dla gminy Sieradz o aktualnych koncesjach na 

wydobywanie kopalin wraz z wykazem przedsiębiorców posiadających stosowne koncesje. 

W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami 

Wydano 61 postanowień o odmowie wszczęcia postępowania w sprawie wyłączenia 

gruntów z produkcji rolnej. Wydano 5 decyzji wyrażających zgodę na wyłączenie gruntów  

z produkcji rolnej. Uzgodniono 100 projektów decyzji o warunkach zabudowy w zakresie 

ochrony gruntów rolnych. Wydano 2 decyzje ustalające gleboznawczą klasyfikację gruntów. 

Wydano decyzję w sprawie ustalenia kierunku oraz terminu wykonania rekultywacji 

wyrobiska po eksploatacji kruszywa naturalnego. Wydano postanowienie odmawiające 

wszczęcia postępowania administracyjnego dotyczącego przeprowadzenia ponownej 

gleboznawczej klasyfikacji gruntów. Powołano rzeczoznawcę majątkowego w prowadzonym 

postępowaniu administracyjnym w celu sporządzenia opinii określającej wartość części 

nieruchomości położonych w gminie Goszczanów w celu ustalenia wysokości odszkodowań 

za nieruchomości przeznaczone pod realizację inwestycji: „Rozbudowa drogi gminnej nr 

114401E-Goszczanów-Karolina gm. Goszczanów”. Wprowadzono do rejestru cen i wartości 

nieruchomości dane ze 131 aktów notarialnych. Udostępniono dane ze zbioru rejestru cen 

nieruchomości w ilości ogółem: 2.193. Wydano 4 decyzje administracyjne ustalające 

wysokość odszkodowania w ramach prowadzonego postępowania dotyczącego inwestycji: 

„Przebudowa i rozbudowa ulicy Piątkowskiej i Sternfelda w Sieradzu”. Wydano decyzję  

w sprawie odmowy udzielenia bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

Wprowadzono 997 zmian w ewidencji gruntów i budynków na podstawie wpływających 
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dokumentów, wydano 1493 wypisy z rejestru ewidencji gruntów i budynków, załatwiono  

51 spraw, udostępniono 8 materiałów z zasobu, wydano 1 decyzję. 

W zakresie komunikacji i transportu 

W okresie międzysesyjnym wydano 2.462 decyzje o rejestracji pojazdów, 230 decyzji 

o wyrejestrowaniu pojazdów, przyjęto 862 zawiadomień o zbyciu pojazdów. Wydano 371 

prawa jazdy. Wydano 31 decyzji o zatrzymaniu prawa jazdy. Utworzono 264 Profile 

Kandydata na Kierowcę. Przeprowadzono 3 kontrole Ośrodków Szkolenia Kierowców oraz  

1 kontrolę Stacji Kontroli Pojazdów. Wydano zezwolenie na wykonywanie zawodu 

przewoźnika drogowego w krajowym transporcie rzeczy i 2 wypisy, wydano 3 zaświadczenia 

na przewozy drogowe na potrzeby własne oraz 5 wypisów. Przedłużono termin ważności 

legitymacji 2 instruktorom nauki jazdy. Wydano 3 zaświadczenia o sytuacji finansowej 

przedsiębiorcy ubiegającego się o licencję wspólnotową. Dokonano 6 zgłoszeń kandydatów 

na instruktora nauki jazdy na egzamin przed komisją powołaną przez Wojewodę Łódzkiego. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 

Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem nieruchomości, 

naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu Państwa i Powiatu 

Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do zasobu Skarbu Państwa. 

Przygotowano i przeprowadzono postępowanie przetargowe na zadanie prowadzone pn: 

"Modernizacja ewidencji gruntów i budynków na obszarze obrębów ewidencyjnych: 

Prażmów (0020) i Witów (0033) gmina Burzenin, powiat sieradzki, województwo łódzkie". 

Przeprowadzono dwie kontrole z zakresu stosowania przepisów ustawy Prawo zamówień 

publicznych. Opracowano dla Powiatowego Zespołu Szkół w Błaszkach i Powiatowego 

Zespołu Szkół w Warcie dokumenty do przeprowadzenia zapytania ofertowego na wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowych wykonania „Termomodernizacji wraz  

z montażem odnawialnych źródeł ciepła i energii elektrycznej” w jednostkach. Złożono 

wniosek o udzielenie grantu w naborze "Dostępny samorząd - granty" dla zadania pod nazwą: 

„Obiekt bez barier - poprawa dostępności budynku A Starostwa Powiatowego w Sieradzu dla 

osób ze szczególnymi potrzebami". 

W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Zorganizowano szkolenie obronne z udziałem pracowników gmin powiatu 

sieradzkiego w zakresie przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej. Trwa bieżąca koordynacja 

i obsługa miejsc zbiorowego zakwaterowania uchodźców wojennych z Ukrainy 

prowadzonych przez powiat. Prowadzony jest punkt zbiórki oraz dystrybucja zebranych 

darów dla uchodźców wojennych z Ukrainy. Trwają przygotowania do organizacji "Pikniku 

Sieradzkich Służb Mundurowych, Urzędu Miasta i Powiatu Sieradzkiego", zaplanowanego na 

dzień 30 kwietnia br. na Placu Wojewódzkim. Zorganizowano „XII Wystawę Sieradzkich 

Tradycyjnych Stołów Wielkanocnych 2022”. Udzielano odpowiedzi na wystosowane wnioski 

o udostępnienie informacji publicznej. Na bieżąco prowadzona jest obsługa w zakresie 

relacjonowania i upowszechniania informacji o wydarzeniach z udziałem władz powiatu oraz 

obsługa informacyjna mieszkańców poprzez wykorzystanie strony internetowej, profilu 

społecznościowego oraz stałą współpracę z mediami. 

W zakresie drogownictwa 

Przeprowadzono procedurę przetargową i wyłoniono wykonawcę usług 

transportowych, wykonawców dostaw: emulsji asfaltowej, masy na gorąco, masy na zimno, 

grysów bazaltowych, kruszywa granitowego, wykonawcę do realizacji zadania: „Wykonanie 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej Warta - Cielce”. 

Wykonano remonty dróg tłuczniowych i gruntowo - tłuczniowych poprzez mechaniczne 

profilowanie równiarką przy udziale tłucznia. Wykonywano na bieżąco: remonty cząstkowe 

dróg masą na gorąco, masą na zimno, wycinkę drzew, wycinkę zakrzaczeń. Wymieniano, 

uzupełniano i naprawiano znaki pionowe. 
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W zakresie polityki społecznej 

Ogółem funkcjonuje 116 rodzin zastępczych, w których przebywa 151 dzieci.  

W Rodzinnym Domu Dziecka przebywa troje wychowanków. Rodzinom zastępczym 

wypłacano 154 świadczenia na pokrycie kosztów utrzymania dzieci. 

Przyznano łącznie 23 świadczenia na kontynuowanie nauki dla wychowanków rodzin 

zastępczych i placówek opiekuńczo-wychowawczych. Uprawnionym wypłacono dodatki 

wychowawcze i dodatki w wysokości świadczenia wychowawczego - łącznie 129 świadczeń. 

Wydano 20 decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących mieszkańców domów 

pomocy społecznej prowadzonych przez Powiat Sieradzki w tym 2 o umieszczeniu nowych 

mieszkańców. W omawianym okresie wydano także 2 decyzje w sprawach związanych  

z korzystaniem z usług Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu. Wydano 13 

decyzji administracyjnych dotyczących korzystania z usług Dziennego Domu "Senior+"  

w Sieradzu. Przekazano środki finansowe w łącznej kwocie 12.606 zł tytułem częściowego 

pokrycia udokumentowanych kosztów związanych z remontem, adaptacją lub wyposażeniem 

lokalu mieszkalnego w miejscu osiedlenia się w Rzeczypospolitej Polskiej dla 

pięcioosobowej rodziny repatriantów z Kazachstanu. PCPR realizowało zadania z zakresu 

rehabilitacji osób niepełnosprawnych finansowane ze środków PFRON. Kontynuowano 

realizację projektu "Centrum Dla Rodziny w Powiecie Sieradzkim" współfinansowanego ze 

środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego". Wyłoniono 

wykonawców którzy przeprowadzą zajęcia hipoterapii oraz korepetycje dla dzieci i młodzieży 

w ramach realizacji projektu "W Rodzinie Najlepiej" współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Rozpoczęto realizację zajęć logopedycznych. 

W zakresie sytuacji na runku pracy 

Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na 

dzień 15.04.2022 r. wyniosła 2.394 osoby. Stopa bezrobocia wg danych na dzień 28.02.2022 

r. wynosiła 4,7 % w powiecie, 5,7 % w województwie, 5,5 % w kraju. W okresie 

międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 349 osób bezrobotnych. Wyrejestrowano ogółem 266 

osób bezrobotnych w tym 105 osób z powodu podjęcia pracy. Pracodawcy złożyli 56 ofert na 

79 wolnych miejsc pracy i miejsc aktywizacji zawodowej. Z rejestrów wyłączono 125 osób  

z tytułu prac interwencyjnych, bonu na zasiedlenie, jednorazowych środków na podjęcie 

działalności gospodarczej, robót publicznych, staży i szkoleń i prac społecznie użytecznych. 

W okresie międzysesyjnym podpisano 26 umów w ramach środków Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego na łączną kwotę 135.405 zł. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W nawiązaniu do ostatniej informacji, przekazanej na poprzednie sesji Rady Powiatu, 

pragnę jeszcze raz poinformować, że w związku z agresją Rosji na Ukrainę oraz 

niekorzystnym rozwojem sytuacji na Ukrainie powiat sieradzki niezmiennie prowadzi 

działania związane z pomocą uchodźcom przybywającym i aktualnie przebywającym na teren 

naszego powiatu. W związku z tym zostało między innymi z Wojewodą Łódzkim podpisane 

porozumienie dotyczące powierzenia realizacji zadań z zakresu administracji rządowej, 

polegające na utworzeniu oraz prowadzeniu miejsc zakwaterowania oraz zwrotu kosztów 

pobytu uchodźców w ośrodkach noclegowych organizowanych przez Starostwo Powiatowe. 

W chwili obecnej w ośrodkach przygotowanych przez Starostwo, tj. w Domu Pomocy 

Społecznej w Sieradzu oraz Domu Pomocy Społecznej w Biskupicach przebywa łącznie 79 

osób, które maja zapewnione wyżywienie, noclegi, odzież, środki higieny osobistej, opiekę 

medyczną. Od początku akcji związanej z przyjęciem uchodźców, z pomocy w miejscach 

noclegowych organizowanych przez Starostwo skorzystały łącznie102 osoby. W miejscach 

noclegowych organizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego na terenie naszego 

powiatu przebywa aktualnie 76 osób. Łącznie liczba osób korzystających z zakwaterowania 
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organizowanego przez JST to 155 osób, natomiast liczba osób przebywających w prywatnych 

zasobach mieszkaniowych na terenie całego powiatu wynosi 1553. W celu przygotowań do 

ewentualnego zwiększenia możliwości przyjęcia osób z Ukrainy, oprócz łóżek znajdujących 

się w Powiatowym Magazynie Sprzętu OC pozyskano dodatkowo 40 łóżek z zasobów 

Agencji Rezerw Strategicznych po uprzednim złożeniu zapotrzebowania dotyczącego potrzeb 

w tym zakresie. Powiatowe Centrum Zarządzania Kryzysowego codziennie przekazuje 

sprawozdania oraz raporty dotyczące ilości osób korzystających ze zorganizowanego przez 

JST zakwaterowania oraz liczby osób korzystających zakwaterowania w zasobach 

prywatnych na terenie powiatu sieradzkiego. Przekazywana jest również informacja na temat 

adresów i liczby miejsc postawionych w stan gotowości do przyjęcia uciekinierów z Ukrainy. 

W dalszym ciągu działa punkt zbiórki darów dla uchodźców zlokalizowany w budynku 

Starostwa przy portierni. Na chwile obecną do szkół ponadpodstawowych na terenie powiatu 

sieradzkiego uczęszcza 18 dzieci z Ukrainy, a dla 3 uczniów Starostwo zakupiło bilety 

miesięczne na przejazdy autobusami PKS. Na dzień 27.04.2022 roku w rejestrach 

Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu figuruje 39 obywateli Ukrainy. Spośród nich 37 to 

kobiety. Powiadomień o podjęciu pracy przez obywateli Ukrainy wpłynęło 98 w tym 2 osoby 

zostały zatrudnione w ramach prac interwencyjnych. Ponadto 10 osób podjęło staż. Urząd 

posiada obecnie 12 ofert pracy na 39 miejsc pracy dla obywateli Ukrainy na następujące 

stanowiska pracy: pomoc kuchenna, operator linii produkcyjnej, operator maszyn do 

produkcji opakowań, spawacz, ratownik pływalni, elektryk, automatyk, pracownik produkcji-

operator maszyn, lekarz pediatria, pakowacz ręczny, pomocniczy robotnik polowy, robotnik 

budowlany. Tut. Urząd planuje w maju zorganizować grupowe spotkanie informacyjne dla 

obywateli Ukrainy na temat podejmowania zatrudnienia w Polsce oraz dostępnych form 

wsparcia. Urząd dysponuje środkami na aktywizację zawodową w/w osób między innymi  

w ramach: prac interwencyjnych, staży, robót publicznych, szkoleń, prac społecznie 

użytecznych. 

Radny Jacek Walczak zabierając głos stwierdził, że ma trochę satysfakcji, ponieważ 

co sesja prosił o informacje, jaki jest skutek w przyjmowaniu wniosków w ramach budynków 

mieszkalnych do 70 m
2 

i okazuje się, że jest jedno takie zgłoszenie.  

Ponadto radny poruszył temat porad prawnych, jakie zabezpiecza Powiat.  

Z informacji przedstawionej przez Starostę wynika, że w ciągu miesiąca było ich jedynie 64. 

Radny zapytał czy to nie jest przejęzyczenie, ponieważ jest to bardzo mała liczba. Radny 

zapytał o sposób finansowania porad, czy jest to uzależnione od ilości porad czy płatność jest 

ustalona na jednakowym poziomie co miesiąc za gotowość udzielenia porady.  

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior poinformował, iż informacja jest prawidłowa, 

liczba porad prawnych w okresie międzysesyjnym wynosi 64, uzależnione jest to jedynie od 

potrzeb mieszkańców. Płatność za porady prawne jest stała co miesiąc, bez względu na liczbę 

udzielonych porad.  

 

5. Wystąpienia przybyłych gości. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

6. Wystąpienia radnych. 

Radny Maciej Sulgan poruszył kwestię dotycząca spraw oświatowych. Radny 

poinformował, że składał interpelację dotyczącą podania informacji o ilości zaplanowanych 

oddziałów, kierunkach i ilości uczniów przyjmowanych do szkół podległych powiatowi.   

Z odpowiedzi wynika, że w szkołach podległych powiatowi zaplanowano w klasach 

pierwszych zaledwie 960 miejsc mimo, że szkoły podstawowe kończy 1343 uczniów i wynika 

z tego, że dla 383 uczniów może zabraknąć miejsca w szkołach ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Sieradzki w pobliżu ich miejsca zamieszkania. Radny stwierdził, 
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że po pierwszym tygodniu naboru elektronicznego stwierdzić można, że niektóre kierunki 

nauczania cieszą się większym zainteresowaniem uczniów, a inne mniejszym. W związku  

z powyższym skierował następujące zapytania: 

1. Czy Powiat i dyrektorzy szkół są przygotowani na elastyczne podejście do potrzeb 

młodzieży i zapewnią miejsca dla wszystkich chętnych uczniów w szkołach 

ponadpodstawowych? 

2. Czy uczniowie z Powiatu Sieradzkiego mogą liczyć na to, że w przypadku większego 

zainteresowania danym kierunkiem nauczania ilość miejsc zostanie dostosowana do ich 

potrzeb? 

3. Jak wiemy w każdej szkole w szkołach ponadpodstawowych językami obcymi na dzień 

dzisiejszy nowożytnymi były język angielski, język niemiecki, w II LO był także język 

francuski oraz język rosyjski w szkole w Złoczewie. W niektórych szkołach 

ponadpodstawowych podlegających pod powiat uczniowie mogli wybierać język 

dodatkowy spośród dwóch a nawet trzech języków obcych.  Radny skierował zapytanie 

dlaczego w Powiatowym Zespole Szkół nr 2 w Sieradzu likwiduje się naukę języka 

niemieckiego zastępując go językiem włoskim i dlaczego ten włoski nie może być trzecim 

językiem do wyboru? 

4.  Dlaczego nie stwarza się szansy wyboru uczniom z ww. szkoły, jakiego języka chcą się 

uczyć i jakie jest uzasadnienie do powyższej decyzji? 

5. Jakie działania podjęto w roku szkolnym 2021/2022 oraz będą podjęte w latach następnych 

związane z wyeliminowaniem nauki języka niemieckiego i wprowadzeniem języka 

włoskiego w Powiatowym Zespole Szkół Nr 2 w Sieradzu oraz jakie zostaną podjęte 

działania w najbliższych latach, aby zapobiec zwolnieniom nauczycieli i jakie są skutki 

finansowe każdego z takich działań? 

6. Na podstawie jakich danych podejmowana jest decyzja o utworzeniu konkretnych 

kierunków nauczania w szkołach podległych powiatowi i które szkoły otrzymały zgodę 

Zarządu Powiatu na otwarcie konkretnych kierunków? 

Radny stwierdził, że w materiałach na dzisiejszą sesję jest przedłożone sprawozdanie 

Powiatowego Urzędu Pracy, które jest „kopalnią wiedzy”, z której można dowiedzieć się  

w jakich zawodach powinno się kształcić młodzież a w jakich nie powinno się, ponieważ 

realne cyfry bezrobotnych przedstawiają sytuację na rynku pracy. Zdaniem radnego należy się 

dostosowywać do potrzeb rynku.  

Druga kwestia, jaką radny poruszył dotyczy spraw drogowych. Radny nawiązał do 

wyniesionego przejścia dla pieszych u zbiegu ulic: Leszka Czarnego i Piłsudskiego. 

Nawiązując do wyjaśnień Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu dotyczących 

budowy wyniesionego przejścia radni otrzymali informację, że były środki do wykorzystania 

na ww. zadania i powiat sięgnął po ww. środki. Radny stwierdził, że z ww. przejściem są od 

początku problemy i mieszkańcy zgłaszają po raz kolejny, że to przejście trzeba remontować 

z uwagi na fakt, że ta kostka się rozchodzi. Radny nawiązał do środków, jakie zostały 

wydatkowane na ww. przejście stwierdzając, że ww. zadanie miało kosztować powiat 300 tys. 

zł a powiat otrzymał dofinansowanie w wysokości 80% tj. 240 tys. zł i powiat miał dołożyć 

60 tys. zł natomiast okazało się że całość zadania kosztowała podatników 597 tys. zł i powiat 

de facto dołożył 357 tys. zł. Radny uważa, iż dodatkowe 300 tys. zł można było przeznaczyć 

na inne zadania, ponieważ powiat nie ma wysokich wpływów i nie należy szastać pieniędzmi 

podatników. Zdaniem radnego jest to niegospodarność. 

Radny zwrócił się z prośbą o przekazanie dokumentacji budowy wyniesionego 

przejścia oraz zapytał czy zostały uregulowane płatności. To samo dotyczy przejścia 

w Rzechcie, gdzie do dnia dzisiejszego nie można zamontować wszystkich elementów. 

Wicestarosta  Kazimiera Gotkowicz odnosząc się do pytania  radnego w kwestii 

oświaty stwierdziła, że uczniowie często wybierają szkoły, które są poza powiatem,  
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ale w bliskiej odległości od ich miejsca zamieszkania np. tak się dzieje w przypadku szkoły  

w Liskowie do której chętnie aplikują uczniowie z Kalinowej czy z Warty. Jeżeli okaże się, że 

jest więcej chętnych to zarząd jest elastyczny pod tym względem i wszystkie dzieci znajdą 

miejsce. Dodać należy, że powiat nie ma wpływu na to czy dane dziecko znajdą miejsce  

w wymarzonej szkole i zawodzie, ponieważ uzależnione jest od ilości punktów w procesie 

rekrutacji  

 Odnosząc się do kwestii zmiany języka z niemieckiego na włoski w Powiatowym 

Zespole Szkół Nr 2 w Sieradzu Wicestarosta poinformowała, że szkoły są autonomiczne  

i dyrektorzy oraz rady pedagogiczne podejmują decyzje dotyczące wyboru języka nauczania.  

Powodem był fakt, że młodzież wyjeżdża na praktyki do Włoch i ww. placówce te wyjazdy są 

dosyć liczne i częste. W ocenie szkoły język włoski jest bardziej przydatny i stąd tak decyzja.    

 Odnosząc się do kwestii zatrudnienia nauczycieli Pani Wicestarosta stwierdziła, że 

wszystko jest uzależnione od naboru do danej szkoły, od ilości oddziałów i na ile uda się 

zrekrutować młodzież. Jeżeli chodzi o dalsze zatrudnienie w roku szkolnym 2021/2022 oraz 

2022/2023 wszystko jest uzależnione od naboru, jeśli jest nabór jest równoznaczne z tym, że 

jest praca. W przypadkach gdzie brakuje godzin w jednej szkole a w innej te godziny są to 

Zarząd podejmuje działania, aby nie zwalniać nauczycieli lecz szuka godzin w pozostałych 

szkołach.         

Radny Konrad Wilczyński odniósł się do konferencji prasowej posła Cezarego 

Tomczyka oraz radnych Miasta Sieradza w temacie szybkiej kolei, która ma przechodzić 

przez Sieradz. Radny zwrócił się z prośbą do radnych Powiatu Sieradzkiego o informowanie 

mieszkańców gdzie będzie przechodziła ww. kolej. Ponadto do 09 maja br. jest możliwość 

zgłaszania jakichkolwiek informacji, wniosków na terenach przebiegu  kolei celem dokonania 

jakichkolwiek zmian. Radny zwrócił się z prośbą do radnych o zaangażowanie się  

w powyższy temat, bo wariantów na przebieg jest wiele i przechodzi ona na tą chwil przez 

gminę Wróblew, Brąszewice, Błaszki, Brzeźnio. Radny zwrócił się do Starosty  

o zaangażowanie pracowników w ww. temat, ponieważ powiat może zyskać wiadukty, lepszą 

komunikację dróg, przez które będzie przechodziła kolej. 

Wiceprzewodnicząca Sylwia Dęga Frątczak stwierdziła, że na tydzień przed 

przyjazdem Posła Cezarego Tomczyka na konferencję prasową parafie w Sieradzu rozpoczęły 

akcję zbierania podpisów, akcja jest rozpowszechniana i wciąż trwa. Ponad miesiąc trwają 

konsultacje z mieszkańcami i nie widziałam uczestnictwa radnych Ziemi Sieradzkiej na ww. 

konsultacjach, a Wiceprzewodnicząca uczestniczyła w nich osobiście, spotkań było bardzo 

dużo i można było rozpocząć konkretną akcję w ww. temacie.   

Radny Konrad Wilczyński zaprzeczył temu, co powiedziała Wiceprzewodnicząca. 

Radny Jacek Walczak stwierdził, że chciałby wzmocnić głos radnego Macieja Sulgana 

w kwestii wyniesionego przejścia dla pieszych u zbiegu ulic: Leszka Czarnego i Piłsudskiego 

dodając, że na przyszłość poleca uważać przy podejmowaniu podobnych decyzji. Nie każde 

dofinansowanie inwestycji jest warte jej wykonania, ponieważ w praktyce nie każdy pomysł 

jest dobry. Nasuwają się pytanie nie tylko dotyczące kwestii finansowej, ale również pytania 

retoryczne pod kątem badań ruchu oraz różnych koncepcji. Odnosząc się do kwestii 

planowania remontów dróg radny przypomniał, że podczas wykonana pierwszą część ulicy 

Reymonta złożył interpelację, by zastosować kostkę bez fazy, co ułatwia wszelkim kołowcom 

płynne poruszanie się po wyznaczonym terenie. Zostało to uwzględnione. Podczas dalszej 

inwestycji na ul. Reymonta już tego nie zastosowano. Jest to przykład, że trzeba pilnować 

wszystkiego cały czas. Podsumowując radny zwrócił się o to by przy kolejnych inwestycjach 

budowy podwyższonych przejść dla pieszych wyciągać wnioski.  

 Kolejny temat dotyczy przebiegu planowanej szybkiej kolei i radny chce wzmocnić 

wypowiedź kolegów. Kolej była planowana jeszcze za prezydentury radego, czyli w latach  

2010-2014. Radny Jacek Walczak cieszy się, że zadanie będzie realizowane, ale warto mocno 
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się angażować i pilnować sprawy, ponieważ zawsze będzie ktoś mniej zadowolony. Podobne 

warianty były przy budowie S8, gdzie również mieszkańcy mieli wiele uwag. Podsumowując 

wszystko zależy od przemyślanego planowania.  

 Radny Maciej Sulgan zabierając głos stwierdził, że poczuł się wywołany przez 

Wiceprzewodniczącą do dyskusji, twierdząc że radni nie uczestniczyli w konsultacjach. Otóż 

radny osobiści wraz z Michałem Pabichem brał udział w konsultacjach, które odbywały się  

w szkole podstawowej nr 10 w Sieradzu. wsłuchując się w wypowiedzi mieszkańców oraz po 

rozmowach z mieszkańcami powstała idea konferencji. Trzeba mówić głośno o tym, że 

brakuje przejazdów, wiaduktów lub tunelów pod torami. Radny zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącej, że jeśli nie ma pełnej wiedzy na temat udziału radnych w spotkaniach 

to nie należy rzucać takich oskarżeń. Radni opozycyjni są bardzo zaangażowani i biorą udział 

w takich spotkaniach. 

 Wiceprzewodnicząca Sylwia Dęga Frątczak stwierdziła, że na spotkaniu była duża 

liczba osób i być może nie zauważyła radnego. Ponadto przychyla się do wypowiedzi radnego 

Jacka Walczaka, że należy przyglądać się planom.  

 Radny Tomasz Baliński stwierdził, że każda inwestycja ma swoich zwolenników jak  

i przeciwników. W inwestycji podwyższonych przejść dla pieszych głównym priorytetem 

było zapewnienie bezpieczeństwa. Przejście przy ul. Leszka Czarnego będzie poprawione, 

ponieważ nie zostało tak wykonane jak oczekiwano jednak większość mieszkańców 

wypowiada się pozytywnie o inwestycji. Nie ważne są pieniądze, ważne jest bezpieczeństwo 

drugiego człowieka. Zadaniem radnego jest pełnienie roli służebnej mieszkańcom i to jest 

robione.  

 Radny Konrad Wilczyński zapytał czy w Goszczanowie podwyższone przejście dla 

pieszych jest ukończone czy nadal nie ma znaków poziomych. Czy będą zastosowane 

odblaski czy tylko farba. 

Radny Tomasz Baliński stwierdził, że obecnie robione są przejścia na terenie Sieradza, 

kolejno będą dokańczane przejścia na terenach gmin. Będą zastosowane odblaski.  

Dyrektor PZD Robert Piątek zabrał głos. Poinformował, że inwestycje 

podwyższonych przejść dla pieszych oparte są na opinii Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego. Lokalizacje są głęboko przemyślane. Dyrektor zwrócił się o wstrzymanie się  

z ocenami o dwa trzy tygodnie, ponieważ nocne temperatury nie pozwalają na dokończenie 

inwestycji i ostateczne pomalowanie przejść.  

Jeśli chodzi o inwestycje w Rzechcie jest spór z energetyką kto ma sfinansować 

usunięcie kolizji. Jeśli będą ostateczne rozwiązania radni zostaną o tym poinformowani.  

Odnosząc się do tematu szybkiej kolei Dyrektor poinformował, że temat jest na 

bieżąco monitorowany, jeśli tylko któraś z ulic będzie wyłączona i będzie takie uzgodnienie, 

radni będą o tym informowani i proszeni o pomoc i będą negowane takowe rozwiązania.  

Podczas remontu ul. Reymonta i Alei Grunwaldzkiej była użyta kostka bezfazowa, 

ponieważ była takowa w dokumentacji technicznej oraz w projekcie. Taki rodzaj kostki nawet 

przy minimalnej różnicy poziomu jest bardzo widoczna, dlatego w dalszej części remontu ul. 

Reymonta została zmieniona na kostkę z mikrofazą ze względu na estetykę.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dęga Frątczak w związku z brakiem innych pytań 

zamknęła Punt powyższy i o godz. 14.31 ogłosiła 10 min przerwy w obradach.  

O godz. 14.41 wznowiono obrady. Sprawdzono kworum. Obecnych 22 radnych. 

   

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Uwag nie wnoszono.  

Informacja została przyjęta i stanowi załącznik nr 2 do porządku.  
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8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu za 2021 rok. 

Uwag nie wnoszono.  

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 3 do porządku.  

 

9 Informacja na temat wpływów z zajęcia pasa drogowego dróg powiatowych  

w Powiecie Sieradzkim za 2021 rok. 

Uwag nie wnoszono.  

Informacja została przyjęta i stanowi załącznik nr 4 do porządku.  

 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-

2036 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/346/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2036. 

Radny Jacek Walczak ma wątpliwości co do str. 3 i 5 tj. plan 3 kwartału 2021 r. to 

kwota wydatków bieżących 144 miliony a wydatków ogólnych 176 za trzy kwartały a na 

stronie 5 projektu już jest wykonanie za cały 2021 rok. Czy to nie jest pomyłka, bo po 3 

kwartałach jesteśmy na minusie prawie 3 miliony w wyniku budżetu, a w 2021 roku w 

wykonaniu całościowym 11 na plusie. Z kolei w planowaniu na 2022 r. 17 na minusie. Czy to 

nie jest pomyłka.  

Pani Skarbnik Iwona Piekarczyk poinformowała, że to nie jest pomyłka, wszystkie 

dane są uzgadniane z sprawozdaniami w zakresie planów jak i wykonania. W przeciwnym 

wypadku uchwała nie byłaby przyjęta przez RIO jako nadzór.  

W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLVI/346/2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/347/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 
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 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLVI/347/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

12. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy 

Społecznej w Sieradzu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/348/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie zmian 

wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy Społecznej w Sieradzu. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz 

Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (1 głos) 

Jacek Walczak 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLVI/348/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

13. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Burzenin. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/349/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie przyjęcia 

pomocy rzeczowej z Gminy Burzenin. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (23 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak 

Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XLVI/349/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

14. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Burzenin na 

realizację zadań na drogach gminnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/350/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Burzenin na realizację zadań na drogach gminnych. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (23 głosy) 
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Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak 

Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XLVI/350/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

15. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/351/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie przyjęcia 

pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (23 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak 

Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XLVI/351/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

16. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew na 

realizację zadań na drogach gminnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/352/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew na realizację zadań na drogach gminnych. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (23 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak 

Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XLVI/352/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

17. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu Sieradzkiego, 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/353/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie ustalenia 
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wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których zarządcą 

jest Zarząd Powiatu Sieradzkiego, na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz 

Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (1 głos) 

Jacek Walczak 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLVI/353/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

18. Podjecie uchwały w sprawie przekształcenia Centrum Kształcenia Ustawicznego  

w Sieradzu i szkół wchodzących w skład centrum poprzez zmianę siedziby 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/354/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietna 2022 roku w sprawie 

przekształcenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Sieradzu i szkół wchodzących w skład 

centrum poprzez zmianę siedziby 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLVI/354/2022 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

19. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości na rzecz Gminy Błaszki 
Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dęga Frątczak odczytała treść projektu uchwały Nr 

XLVI/355/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 28 kwietnia 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Błaszki  

Radny Jacek Walczak podziękował za dostarczenie grafiki przedstawiającej powyższą 

nieruchomość, ponieważ uzasadnienie do projektu uchwały nie oddaje tyle, co mapa. Radny 

wnioskował o mapkę na posiedzeniu Komisji Spraw Gospodarczych. Ponadto radny Jacek 

Walczak dodał, że radni Klubu Ziemia Sieradzka będą za projektem uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dega Frątczak przystąpiła do sprawdzenia 

kworum, obecnych 23 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (23 głosów) 
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Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Maciej 

Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie  

/uchwała Nr XLVI/355/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

20. Sprawy różne. 

 Radny Maciej Sulgan zapytał o termin zakończenia przebudowy ul. Armii Krajowej  

i ul. Sikorskiego w Sieradzu.  

 Radny Maciej Sulgan nawiązał do wystąpienia radnego Cezarego Szydło podczas 

ostatniej sesji Rady Miejskiej w Sieradzu, który zarzucił radnemu by nie interesował się 

sprawami miejskimi i bardziej zajął się sprawami powiatu. Radny stwierdził, że sprawy 

powiatu to również drogi na terenie miasta Sieradza, więc będzie się interesował tymi 

drogami a poza tym zwrócił się do radnego Szydło by nie sugerował radnemu czym ma się 

interesować.  

 Radny Artur Sterna podziękował Zarządowi oraz radnym za obecność podczas mszy 

pogrzebowej jego mamy w dniu 02 kwietnia br.  

 Radny Konrad Wilczyński zapytał czy inwestycja na ul. Wołodyjowskiego na osiedlu 

Hetmańskim w Sieradzu powstanie w roku bieżącym. Ponadto radny poruszył temat budowy 

nowej drogi przy ul. Broniewskiego, zapytał czy Zarząd przewiduje w tym miejscu 

sygnalizację świetlną bądź rondo, ponieważ będzie w tym miejscu duże natężenie ruchu, 

mieszkańcy będą skracać drogę z Krakowskiego Przedmieścia do centrum miasta. Radny 

zasygnalizował temat i zwrócił się, aby Zarząd przedyskutował temat wspólnie z miastem w 

tej kwestii.  

 

21. Zamknięcie XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia 

Dęga Frątczak o godz. 15
20  

zamknęła obrady XLVI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
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